
  

 

                      

 

 
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 

 

KLASA: 024-05/22-01/27 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-2 
Rijeka, 31. siječnja 2022. 

 
 
 

ZAPISNIK 
 26. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

 
 

 

 

26. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 31. siječnja 2022. (ponedjeljak), s početkom u 17:00 
sati, u prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b/1 
 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marin Barać, predsjednik VMO 

 Klaudio Lazarić, član VMO 

 Branko Miljak, član VMO 

 Mila Kožul, članica VMO 

 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Jelena Zorić, zamjenica predsjednika VMO 

 Adrijana Buždon, članica VMO 

 Ivica Dušić, član VMO 
 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Izvještaj o radu VMO Sveti Nikola za 2021. godinu 
2. Dopisi građana pristigli između sjednica 
3. Obavijest od KD Čistoća o preostalim sredstvima realizacije komunalnih 
prioriteta za 2021. godinu 
4. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
Usvajanje zapisnika s 25. sjednice VMO Sveti Nikola: 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 



  

 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

 
 

 
AD 1 

Marin Barać dao je na raspravu nazočnim vijećnicima Izvješće o radu Vijeća MO Sveti  
Nikola za 2021. godinu.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno prihvatilo Izvješće o radu za 2021. godinu. 
 

 
AD.2 
 
Vijeću se je obratila vlasnica Stana u Becićevoj 2 sa zahtjevom da se u ulici uvede mogućnost 
kupnje povlaštene parkirne karte tj, uvede naplata parkiranja i da tu mogućnost dobije svaki 
stanar u zgradi. Iz odgovora Rijeka plus –a koji je zadužen za poslove naplate parkiranja u 
odluci o uvođenju naplate traži se sudjelovanje i potpora Vijeća mjesnog odbora. 
Zaključak: 

 Vijeće nije podržalo zahtjev vlasnice stana 

 Vijeće je jednoglasnog mišljenja da se ne može donositi odluka na temelju 
pojedinačnog zahtjeva građana 

 

 
AD.3 
 
Vijećnik Branko Miljak ponovno je prijavio rušenja vertikalne prometne signalizacije na 
parkiralištu i dijelu kolnika Crnčićeve ulice sjeverno od kućnog broja 5. Tijekom siječnja jedan 
je srušeni prometni znak ponovno postavljen, ali nisu svi koji su u prethodnim devastacijama 
uklonjeni. 
Zaključak: 

 Uputiti će se požurnica nadležnim službama, Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav i tvrtki koja je preuzela poslove Rijeka prometa a to je Rijeka-
plus d.o.o. 

 
AD.4 
 
Vijeću su se sa zahtjevom obratili građani putem ovlaštenih predstavnika stanara ulice Mirka 
Čurbega kućni brojevi 1/1, 1/2, 1/3, 2/1, 2/2, 2/3, 3/1, 3/2, 3/3, 4/1, 4/2, 4/3, 5/1, 5/2, 5/3, 6/1, 
6/2, 6/3 i 16,  sa zahtjevom da se Ulica Mirka Čurbega do kućnog broja 16, odnosno do crkve 
Svetog Nikole ostavi u dvosmjernom režimu prometa, a od broja 16 prema Liburnijskoj ulici, 
odnosno novom trgovačkom centru Interspar, u smjeru od istoka, izvrši preregulacija u 
jednosmjerni režim prometovanja. 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno podržalo zahtjev stanara 

 Vijeće će uputiti dopis Gradonačelniku, Rijeka-plusu d.o.o., Odjelu gradske 
uprave za komunalni sustav, Izvođaču i Investitoru trgovačkog centra 

 
. 
AD. 5 
 
Zaprimljen je dopis u vezi uređenja prilazne ceste i parkirališta sa južne strane stambenoj 
zgradi na adresi Zvonimirova 3/1 do 3/4. Na zahtjev je dobiveno očitovanje Odjela gradske 
uprave za komunalni sustav u kome se navodi da je, prema Zaključku Gradonačelnika 
KLASA: 023-01/19-04/8-39, URBROJ: 2070/01-15-00-19-27 od 11.02.2019. godine, Odjelu 
gradske uprave za komunalni sustav predano zemljište za izgradnju parkirališta. 



  

Zaključak: 

 Vijeće će uputiti dopis Odjelu gradske uprave za komunalni sustav kojim traži 
informaciju kad će se realizirati izgradnja parkirališta shodno Zaključku 
Gradonačelnika. 

 
AD 6 
 
Vijeće je zaprimilo informaciju KD Čistoća o preostalim sredstvima nakon realizacije 
komunalnih prioriteta iz nadležnosti Direkcije Zajedničke komunalne djelatnosti u iznosu od 
57.000,00 Kn. 
Zaključak: 

 Vijeće predlaže postavu antistres podloge na dječjim igralištima na kojima se je 
ugradila nova oprema u 2021. godini i postava ljuljačke za bebe, ali uz 
prethodnu informaciju Vijeću o lokacijama postave antistres podloge  s 
procjenom količine i cijene za svaku lokaciju posebno. Ako preostanu sredstva 
nakon postave antistres podloge postavila bi se ljuljačka za bebe. 

 
 
 
 
AD.7 Razno 
 
Vijećnik Branko Miljak  zatražio je požurnicu na ispravak sadašnje regulacije prometa na ulazu 
i izlazu s parkirališta Crnčićeva 1-5 sjeverno. Obzirom da se radi o prometnim znakovima kojima 
se regulira jednosmjerno prometovanje tim dijelom Crnčićeve ulice zatražena je promjena 
smjera ulaska na parkiralište na način da se ulazi nasuprot kućnog broja 5, a izlazi nasuprot 
kućnog broja 1, o čemu je Rijeka promet d.d. ranije obaviješten.  
Zaključak: 

 Uputiti će se požurnica nadležnim službama, Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav i tvrtki koja je preuzela poslove Rijeka prometa a to je Rijeka-
plus d.o.o. 

 
 
 
 
 
Sjednica Vijeća je završila u 18:00 h 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.       
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                              
                 Višnja Mohorovičić 
 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
           Marin Barać 
 
 
 

 

 


